

銅獎
Bronze Award



學校：小學
Schools: Primary



香港紅十字會瑪嘉烈戴麟趾學校 Hong Kong Red Cross Margaret Trench School

本校以全校參與模式推動環保，包括制定環保政策及舉辦校內外推廣活動。本校尤其著重環保教育，運用特別設計的卡通人物、環保手語等，協助多種學習障礙的學生建構環保概念。

The School adopts a whole school approach including policy and activities to promote environmental protection. The School puts emphasis on environmental protection education. Specially designed cartoon characters and sign language are to help students with special needs.



製作環保手語手冊(環保手語通一通)，讓聽障學生學習環保手語；言語治療師設計溝通輔助工具(圖右)，讓學生能表達環保意題的意見。

Environmental-friendly sign language booklet designed for students with hearing impairment. Speech therapists have also designed Augmentative and Alternative Communication Devices (right) for students to 'speak out' their opinions on environmental protection.



設計「環保小軍曹」卡通，將概念形象化，幫助學生易於了解環保訊息，並把它們製作成教育影片。

"Environmental Protection Chiaus" cartoons - The cartoons illustrate protecting environment strategies and allow students to understand better. The cartoons are posted around the School and used in production of education video clips.



本校榮獲第七屆綠色學校獎冠軍(小學組)，學生們一起共享喜悅。

We are honoured to be given the first place in the 7th Hong Kong Green School Award (Primary Session). The students celebrated their efforts.



因應視障學生的需要，選購有立體形狀的三色回收筒，讓學生可憑觸覺分辨回收筒，協助校內的廢物分類工作。

To meet the need of students with vision disability, the school has prepared recycling bins with clear embossment for the students to help separate rubbish.